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PEEMEE EE ev IEE EEFrom: 5.1.2e

Sent: Tue 12/1/2020 7:48:41 AM

Subject: RE: Verslag inventarisatie Handschoenen

Received: Tue 12/1/2020 7:48:42 AM

Hoi,

Dank voor het meedenken. LCI (IEEE) is actief bij ons aangesloten in dit dossier. Ik zal kijken of hij deze

grotere schoen past. Eerder vond hij het buiten hun scope.

Het klopt dat we er al dik inzitten maar we hebben zorgvuldig afstand bewaard van de keuzes die VWS moet

maken. We kunnen het best doen, mss onder voorwaarden.

Ik bel

5.1.2e

National Institute for Public Health and the Environment RIVM

Centre for Health Protection JIEEEZE
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven
The Netherlands
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rom: [EEE q 5.1.2¢ @rivm.nl>
Sent: dinsdag 1 december 2020 08:33

To EGE. >IEEE.IE NEI. i
Subject: RE: Verslag inventarisatie Handschoenen

Misschien goed om te kijken of dit bij LCI hoort als coordinator? Beste kun je dan contacten.

groet ERED
Sent: dinsdag 1 december 2020 08:32

Tol EXER EET o «vm > EEE o iv. - EEE ET - iv.
Subject: RE: Verslag inventarisatie Handschoenen

Eens. De aanvullende vraag over wanneer welke handschoenen te gebruiken, gaat een stap verder dan onze

huidige rol en vind ik minder logisch bij het RIVM passen. Ligt mn bij de veldpartijen en codrdinatie kan bij veel

partijen worden belegd. In de praktijk wordt - IEE - snel verbonden met de uitkomst van het proces

dat je hebt gecodérdineerd, dus daar ligt ook een risico.

Vriendelijke groet,

Centrum GZB

T: 5.1.2e

Sent: maandag 30 november 2020 17:18

To rivm.nl rivm.n >| EE rivm.nl>

Subject: RE: Verslag inventarisatie Handschoenen

Volgens mij is dit vooral een vraag voor de arbeidshygienisten. En zou dan de lead moeten liggen eventueel bij FCC

(bv via | Of niet?

Groet



975289

Sent: maandag 30 november 2020 17:14

priv. ni> EXEC ERED iv .n1>
@rivm.nl>

Subject: RE: Verslag inventarisatie Handschoenen

Ik denk dat RIVM die codrdinerende rol best op zich kan nemen. Dat is nu immers al gebeurd en is vergelijkbaar
met onze rol in bijvoorbeeld de discussie over het gebruik van permanente fillers door verschillende

wetenschappelijke artsenverenigingen.

Als ik naar de notulen kijk zie ik overigens wel een significante deelname van RIVM-ers aan het overleg en weinig

verenigingen/koepels van gebruikers. Hoe borg je dat alle stakeholders zijn meegenomen?

Groet, ERPS

From: HEE vm.)
Sent: maandag 30 november 2020 15:38

rE SCENE
Subject: FW: Verslag inventarisatie Handschoenen

Team herverwerking heeft dit jaar op verzoek van VWS twee ad-hoc Covid-19 opdrachten uitgevoerd op

handschoenen. De eerste was het voorzichtige verzoek om ons te oriénteren op hergebruik van handschoenen;
daar kwam eigenlijk alleen uit dat er mss ruimte lag in slimmer gebruik (nitril is niet altijd nodig). Dit leidde tot een

aanvullende vraag een tijdje terug; waar is er ruimte om te wisselen tussen nitril-latex-pvc. Daarvoor is vergaderd
met diverse stakeholders. In het verslag geven we aan wat er besproken is en dat het verder aan VWS is om

scenario’s te ontwikkelen. Nu lijkt het er op dat VWS ons gaat vragen om samen met stakeholders deze scenario’s

voor hen te ontwikkelen (zie onder). Er is nog geen precieze vraag geformuleerd, ook niet via welke kv dat zou

lopen.

Het gaat om zorg-brede scenario’s, niet alleen covid. Ik snap best dat dit alleen gaat met een gecodrdineerde

aanpak. Maar zijn wij die coordinator?

De maatschappelijke impact kan behoorlijk zijn.

5.1.2e

National Institute for Public Health and the Environment RIVM

Centre for Health Protection [JEXEEH
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven
The Netherlands

Sent: donderdag 26 november 2020 10:31

@Drivm.nl>

Hoi EEE,

Intern heb ik het verslag even kort besproken. Graag zouden wij onderstaande verder uitwerken als een eventueel back-up
scenario:

In geval van dreigende tekorten moet ook per type gebruik worden afgewogen of er eventueel ook een ander type
handschoenen gebruikt kan worden (‘fit-for-purpose’).



975289

Voor uitwerking van dit scenario geven jullie al een aantal concrete suggesties. Kunnen jullie vanuit het RIVM hierin een rol

spelen om dit verder uit te werken met de diverse veldpartijen?

Ik hoor graag hoe jullie dat zien.

Groeten,

Van: HEE Civ.
Verzonden: vrijdag 6 november 2020 15:20

AanIEREDERED invws i>
Onderwerp: Verslag inventarisatie Handschoenen

Beste EAR]

Aangehangen het verslag van de inventarisatie handschoenen. In de loop van deze afgelopen weer druppelde er toch nog

extra schriftelijke reacties binnen. Die hebben wij er in verwerkt wanneer het meuwe informatie betrof.

Helemaal nieuw, en niet verwerkt in het verslag, is de melding vandaag van jullie collega bij de de directie Duurzaamheid

dat minder handschoenen per doosje leidt tot minder verspilling. Het is idd een herkenbaar beeld dat men 1 handschoen

pakt en er meerdere mee uit de doos trekt. Wanneer die op de grond vallen worden ze weggegooid. Minder handschoenen

opeen gepropt in een doosje zou iets kunnen helpen.

Als er vragen zijn dan beniE veer bereikbaar.

51.2e

National Institute for Public Health and the Environment RIVM

Centre for Health Protection [JEEZ
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9

3721 MA| Bilthoven | The Netherlands

e-mail rivm.nl

tel 5.1.2e

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
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